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z posiedzenia Komisji Rady Miasta Ostrów 
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Gruntami  

  

z dnia 17 maja 2019 r.  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ostrów Mazowiecka 17 maja 2019 r. 
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P r o t o k ó ł 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa  

i Gospodarki Gruntami Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia  

17 maja 2019 roku pod przewodnictwem p. Edwarda Zalewskiego - 

Przewodniczącego Komisji.  

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

 

Na posiedzeniu Komisji swoją obecność odnotowało 6 członków Komisji. Nieobecny 

na posiedzeniu Komisji w dniu 17 maja 2019 r. był radny p. Krzysztof Laska (lista obecności 

w załączeniu do protokołu). 
 

    Spoza Komisja udział w posiedzeniu wzięli: 

 

 

1. Z-ca Burmistrza Miasta - p. Daniel Choinka; 

2. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska. 

 

Proponowany  Porządek Obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad i zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia Komisji; 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na VII sesję Rady Miasta; 

3. Sprawy różne. 

        

AD. 1  

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 

Rady Miasta ds. Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami  

w dniu 17 maja 2019 r. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum Przewodniczący 

Komisji  p. Edward Zalewski przedstawił proponowany porządek obrad, który został przyjęty 

w głosowaniu:   

jawnym 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się ". 

AD. 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na VIII sesję Rady Miasta; 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2019 – 2019 
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Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 roku.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski zwrócił się z prośbą do Skarbnik Miasta 

p. Anny Wilczyńskiej o wprowadzenie do tematu dyskusji przedmiotowych projektów 

uchwał.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska nawiązując do tematu wyjaśniła, że 

zaproponowany projekt uchwały dotyczy zmiany w dochodach oraz wydatkach. Skarbnik 

Miasta poinformowała, że zadania, które wiążą się ze zmianami w dziale dochodów  

i wydatków są to zadania dotyczące: Rewitalizacji Miasta – Bajkowy Łącznik, Rewitalizacja 

– Nowe Centrum Miasta. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że na w/w zadania 

przewidywane jest dofinansowanie ze środków zewnętrznych czyli środków unijnych. 

Skarbnik Miasta zwróciła uwagę, że powyższe zadanie zostało rozłożone w latach co również 

zostało uwzględnione w WPF. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że 

wprowadzone w projekcie uchwały zmiany przewidują zmniejszenie planu wydatków  

w 2019 r. o kwotę 900 000,00 zł. jeżeli chodzi o zadanie inwestycyjne „Rewitalizacja Miasta 

– Bajkowy Łącznik” i zmniejszenie planu dochodów w roku 2019 o kwotę 2 320 000,00 zł. 

jeżeli chodzi o zadanie inwestycyjne pod nazwą „Rewitalizacja – Nowe Centrum Miasta”. 

Skarbnik Miasta w następnej kolejności nawiązała do kwestii zadania inwestycyjnego pod 

nazwą „Prusa – Lubiejewska – Remont i Rozbudowa”. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformowała  projekcie uchwały nastąpiło zmniejszenie planu wydatków w roku 2019  

o kwotę 150 000,00 zł. w zakresie dotyczącym w/w zadania. Skarbnik Miasta  zwróciła 

uwagę, że inną zmianą w tym zakresie jest zmiana dotyczącą planowanej inwestycji ul. Żale. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że w prowadzona do projektu uchwały 

zmiana dotyczy zwiększenia planu wydatków o kwotę 132 000,00 zł. z przeznaczeniem na 

realizację w/w inwestycji. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że w prowadzenie powyższej zmiany 

wiąże się jednocześnie ze zmianą w WPF.  Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska w następnej 

kolejności wyjaśniła pozostałe zmiany ujęte w projekcie uchwały budżetowej. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że zmiany zawarte w przedstawionym projekcie 

uchwały budżetowej powodują również zmiany w zaplanowanym kredycie. Skarbnik Miasta 

zwróciła uwagę, że do chwili obecnej zaplanowany kredyt wynosił 20 mln. zł. natomiast na 

daną chwilę zaplanowany kredyt zostaje zmniejszony do wysokości 18 650 000,00 zł.  

Radny p. Jacek Wilczyński nawiązał do tematu zwiększenia kwoty na realizację 

inwestycji ul. Żale. Radny zapytał czy kwota 130 tys. zł. jest to kwota na realizację całej 

inwestycji czy tylko jakiegoś etapu.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział powyższa kwota jest to 

kwota przeznaczona na realizację jednego etapu na odcinku do ul. Łożyńskiej. Z-ca 

Burmistrza Miasta wyjaśnił, że na drogi etap inwestycji na chwilę obecną nie zostało jeszcze 

uzyskane pozwolenie na budowę.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska nawiązała do tematu zwiększeni środków finansowych 

na realizację zadania budowy ścieżek rowerowych. Radna zapytała z czego to wynika, że już 

na chwilę obecną zostaje wprowadzone powyższa zmiana w projekcie uchwały.  
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Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc do powyższego pytania radnej 

wyjaśnił, że ma to związek z rozstrzygniętymi postępowaniami przetargowymi w tym 

zakresie.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zapytała kto wygrał przetarg na realizację inwestycji 

budowy ciągów pieszo – rowerowych.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na każdy etap inna firma.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zapytała do kiedy jest przewidziany termin realizacji 

powyższej inwestycji.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że termin realizacji został 

wyznaczony do końca października 2020 roku. 

Radna p. Jolanta Kwiatkowska w następnej kolejności nawiązała do tematu środków 

finansowych na planowaną inwestycję „Rewitalizacja Miasta – Bajkowy Łącznik”. Radna 

zwróciła uwagę, że środki na w/w inwestycję zostały zaplanowane w projekcie budżetu na 

2019 rok. Radna w związku z powyższym zapytała czy podczas kształtowania budżetu było 

wiadomo, że zostaną ogłoszone konkursy na pozyskanie środków zewnętrznych w tym 

zakresie. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka nawiązując do powyższego pytania 

wyjaśnił, że Urząd Miasta był przygotowany na tego rodzaju ewentualność. Z-ca Burmistrza 

Miasta poinformował, że z chwilą gdy ruszył program rewitalizacji miasta składane były 

przez mieszkańców drobne projekty w tym zakresie tzw. „fiszki”.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska wyraziła zdanie, że od strony mieszkańców miasta taki 

budżet nie wygląda dobrze. Radna uzasadniła swoje stanowisko tym, że z chwilą gdy 

mieszkańcy miasta biorą budżet miasta do ręki widzą, że zostało zaplanowane w centrum 

miasta wiele inwestycji natomiast z chwilą gdy powyższe środki zostają wycofane nie 

wygląda to dobrze w oczach mieszkańców.  

Radny p. Henryk Wilczewski nawiązując do tematu planowanej inwestycji budowy 

ścieżek rowerowych zwrócił uwagę, że na przykładzie innych miast widać, że prawie nigdy 

100 % tras ścieżek rowerowych nie jest używanych. Radny zwrócił uwagę, że w przypadku 

ścieżek rowerowych jak używane jest 60% tras ścieżek to jest to maksimum.  

Radny p. Jacek Wilczyński wyraził obawy co do tego, że jeżeli zostanie rozpęta 

inwestycja budowy ścieżek rowerowych aby nie było podobnej sytuacji jak w przypadku 

realizowanej nie dawno inwestycji ul. Podstoczysko.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska nawiązała do tematu gospodarki nieruchomościami  

i zakupu nieruchomości rolnych. Radna zapytała czy planowany zakup nieruchomości rolnej 

dotyczy terenu, który ma zostać przeznaczony na poszerzenie wysypisk śmieci.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak. Z-ca Burmistrza 

Miasta poinformował, że ZGK Sp. z o.o. nie może nabyć tego rodzaju działki. Z-ca 
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Burmistrza Miasta wyjaśnił, że powyższe ograniczenia wynikają z tego, że nieruchomość 

rolną powyżej 30 arów może nabyć jedynie rolnik. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka 

zwrócił uwagę, że powyższe ograniczenia nie dotyczą miasta wobec czego powyższa 

nieruchomości została zaplanowana do zakupu przez miasto.  

Radny p. Jacek Wilczyński nawiązując do tematu składowiska śmieci poinformował, 

że na chwilę obecną sami pracownicy ZGK Sp. z o.o. są zaniepokojeni tak dużym przyrostem 

odpadów. Radny w związku z powyższym wyraził obawy, że za 2 lata może zabraknąć 

miejsca na składowanie odpadów komunalnych.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną jeszcze 

minimum na 25 lat wystarczy rezerwy w tym zakresie.  

Radny p. Jacek Wilczyński w następnej kolejności nawiązał do tematu prowadzonych 

segregacji odpadów komunalnych. Radny wyraził opinię, że nie zgodzi się nigdy z tym, że 

prowadzona segregacja odbywa się prawidłowo. Radny wyraził zdanie, że w obecnej 

segregacji jedynie 5 – 10% jest segregowane. Radny jako rozwiązanie zaproponował 

zwiększenie zatrudnienia w ZGK aby prowadzona segregacja ukształtowała się przynajmniej 

na poziomie 40-50%.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska nawiązała do tematu środków finansowych gospodarki 

odpadami. Radna zapytała w jaki sposób została obliczona kwota brakująca. Radna zapytała 

do kiedy obowiązuje obecna umowa.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że aktualna umowa obwiązuje 

do końca br. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że powyższa kwota jest to  zaplanowane 

zrównoważenie budżetu wydatków budżetowych dochodami budżetowymi.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska odnosząc się do powyższej wypowiedzi zapytała czy 

nie ma wykonanej konkretnej analizy przedstawiającej powyższe wyliczenia. Radna 

zauważyła, że z powyższej wypowiedzi wynika, że jest to kwota niezbędna do pokrycia 

brakujących środków.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski w związku z wyczerpaniem tematu 

dyskusji w zakresie projektu uchwały w/s zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. poddał pod 

głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

Komisja w głosowaniu 3  głosami „za”, 0 głosów  „przeciw” przy 3 głosach 

„wstrzymujących  się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2019 – 2029. 

Komisja w głosowaniu 3  głosami „za”, 0 głosów  „przeciw” przy 3 głosach 

„wstrzymujących  się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 
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Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 roku. 

Komisja w głosowaniu 3  głosami „za”, 0 głosów  „przeciw” przy 3 głosach 

„wstrzymujących  się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Ostrów Mazowiecka na realizację zadania pn.: „Budowa ul. Żale”.  

 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski zwrócił uwagę, że kwestie związane  

z przedmiotowym projektem uchwały były już częściowo wyjaśniane w powyżej dyskusji. 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski zapytał czy są jakieś pytania co do omawianego 

projektu uchwały. Wobec barku pytań w temacie omawianego projektu uchwały 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski poddał pod głosowanie celem zaopiniowania 

projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Ostrów Mazowiecka na realizację zadania pn.: „Budowa ul. Żale”. 

 

Komisja w głosowaniu 3  głosami „za”, 0 głosów  „przeciw” przy 3 głosach 

„wstrzymujących  się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalania stawki opłaty.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski nawiązując do tematu przedmiotowego 

projektu uchwały zwrócił uwagę, że powyższy temat jest to temat bardzo kontrowersyjny, 

drażliwy ale konieczny do podjęcia w tym kierunku reform. Przewodniczący Komisji wyraził 

zdanie, że nie właściwym działaniem jest dopłacanie takich kwot jak ma to miejsce na chwilę 

obecną do gospodarki odpadowej w mieście.  

Radny p. Jacek Wilczyński odnosząc się do powyższego tematu wyraził opinię, że 

bardziej właściwym działaniem byłoby stopniowanie powyższej podwyżki cen. Radny 

wyraził zdanie, że 100 % podwyżki jednorazowo jest to zbyt duży wzrost.  

Radny p. Henryk Wilczewski nawiązując do tematu podwyżki cen opłat za 

gospodarowanie odpadami przypomniał, że podczas spotkania w/w temacie, które miało 

miejsce 7 maja br. w Starej elektrowni radni wyszli z założeniem aby znaleźć inne sposoby na 

rozwiązane powstałego w tym zakresie problemu. Radny przypomniał, że powyższej 

przytoczone propozycje dotyczyły między innymi zwiększenia ściągalności. Radny wyraził 

opinię, że niewłaściwym działaniem jest obciążenie mieszkańców poprzez podniesienie 

stawki opłat. Radny zwrócił uwagę, że zaproponowane rozwiązanie w/s jest naj prostszym 

rozwiązaniem zaistniałego problemu. Radny wyraził obawy, że wzrost stawki opłaty za 

odbiór odpadów komunalnych spowoduje wzrost szarej strefy i spadek liczy osób 

odprowadzających opłaty.  
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Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska  odnosząc się do tematu dyskusji wyjaśniła, że 

wzrost cen opłat nie spowoduje, że miasto uzyska większą sumę pieniędzy, która następnie 

zostanie przekazana ZGK. Skarbnik Miasta poinformowała, że podjęte w/s założenie zostało 

wypracowane w oparci o założenie, że mieszkańcy miasta po wprowadzeniu podwyżki nie 

zmienią deklaracji na odbiór odpadów komunalnych.  

Radny p. Henryk Wilczewski odnosząc się do powyższej wypowiedzi Skarbnik 

Miasta p. Anny Wilczyńskiej wyraził również swoją obawę co do tego czy po wprowadzeniu 

podwyżki nie mieszkańcy miasta nie zmienią deklaracji na odbiór odpadów komunalnych.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka nawiązując do tematu poinformował, że na 

przykładzie sąsiednich samorządów widać jak na chwilę obecną wyglądają postępowania 

przetargowe w/s. Z-ca Burmistrza Miasta zwrócił uwagę, że podczas spotkania, które miało 

miejsce w dniu 7 maja br. Prezes ZGK Sp. z o.o. przedstawiał jak wygląda wzrost kosztów 

związany z gospodarką odpadami na terenie miasta. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel 

Choinka wyjaśnił, że zaproponowana stawka podwyżki cen pozwoli na zbilansowanie 

kosztów związanych z gospodarką odpadami na terenie miasta. Z-ca Burmistrza Miasta 

poinformował, że niezależnie od tego jaka stawka podwyżki zostanie ustalona jeżeli 

gospodarka odpadami się nie zbilansuje miasto i tak będzie zobowiązane różnice dopłacić.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska  odnosząc się do tematu gospodarki odpadowej 

na terenie miasta poinformowała, że dokładanie środków finansowych z budżetu miasta  

w tym zakresie jest niezgodne z ustawą.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska odnosząc się do tematu dyskusji wyraziła zdanie, że 

podwyżka stawek w w/w zakresie jest nieunikniona. Radna zwróciła uwagę, że w związku  

z powyższym nasuwa się pytanie z czego ona wynika. Radna przypomniała, że  

z przedstawionych w tym zakresie informacji wynika, że ma ona związek ze wzrostem płacy 

minimalnej, wzrostem kosztów paliwa, wzrostem kosztów przetwarzania odpadów, opłaty 

środowiskowej, obowiązku prowadzenia monitoringu i wielu innych. Radna wyraziła zdanie, 

że powyższe koszty są to koszty nieuniknione jednocześnie zwracając uwagę, że występuje 

również wiele innych czynników, które nie zostały zbadane. Radna zapytała jaka jest różnica 

pomiędzy ilością osób zamieszkujących na terenie miasta a ilością osób, które złożyły 

deklaracje na odbiór odpadów.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną nie 

podaje już się meldunków. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że liczba osób, które 

złożyły deklarację wynosi 18 tys. osób natomiast osób zamieszkujących na terenie miasta jest 

22 tys.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska wyraziła zdanie, że czynniki, które uważa za możliwa 

do zbadania to ilość osób deklarujących. Radna zauważyła, że istnieją również takie 

podmioty, jak osoby prowadzące działalność gospodarczą. Radna wyraziła opinię, że nie 

właściwe jest porównywanie jednego przedsiębiorcy do drugiego w tym zakresie. Radna 

zapytała czy kiedykolwiek była przeprowadzona kontrola przedsiębiorców. Radna uzasadniła 

swoje powyższe pytanie tym, że być może w w/w zakresie również uciekają pieniądze. Radna 
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w następnej kolejności nawiązała do tematu segregacji odpadów komunalnych. Radna 

zwróciła uwagę, na problem związany z segregacją. Radna zauważyła, że 90% osób, które 

zadeklarowały segregowanie nie prowadzi segregacji odpadków. Radna następnie nawiązała 

do programu pilotażowego, który został wprowadzony w Ciechanowie. Radna wyjaśniła, że 

powyższy program polega na wprowadzeniu znakowanych elektronicznie worków na odpady 

komunalne przy czym dany kod jest przypisywany do danej osoby. Radna zauważyła, że 

powyżej wprowadzony system znacznie ułatwia prowadzenie kontroli w powyższym 

zakresie. Radna odnosząc się do planowanej podwyżki cen opłat poddała pod rozwagę czy na 

daną chwilę nie byłoby bardziej właściwe wstrzymanie się od planowanej podwyżki cen  

i zbadanie przytoczonych powyżej czynników.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do tematu kontroli 

przedsiębiorców poinformował, że są prowadzone w tym zakresie kontrolę informując 

jednocześnie, że przedsiębiorcy podpisują umowy bezpośrednio z ZGK Sp. z o.o. 

Radny p. Jacek Wilczyński zauważył, że przedsiębiorca nie ma obowiązku podpisania 

umowy z ZGK Sp. z o.o. informując jednocześnie, że może podpisać umowę również z kimś 

innym.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do programu przytoczonego 

powyżej przez radną polegającego na znakowaniu worków na odpady komunalne 

poinformował, że jest on dobrym rozwiązaniem w przypadku domków jednorodzinnych 

natomiast nie ma on przełożenia na Wspólnot Mieszkaniowych.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski nawiązując do tematu przedmiotowego 

projektu zwrócił uwagę, że nie ulega wątpliwości, że problem w tym zakresie istnieje. 

Przewodniczący Komisji wyraził opinię, że nad uszczelnieniem systemu bez wątpienia należy 

pracować jednak od zaistniałego problemu nie da się uciec. Przewodniczący Komisji  

p. Edward Zalewski wyraził zdanie, że nie ulega wątpliwości, że konieczna w tym zakresie 

jest podwyżka pozostaje jedynie pytanie w jakiej wysokości.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska wyraziła zdanie, że obecne działanie jest to działanie  

w ciemno. Radna uzasadniła swoje powyższe stanowisko tym, że nie zostało zbadane czy 

wszystkie czynniki negatywne można wyeliminować. Radna przypomniała, że podczas 

ostatniej Komisji podejmowana była dyskusja na temat wyliczania opłat za odpady 

komunalne. Radna zwróciła uwagę, że omawiane wyliczenia dotyczyły naliczania opłaty albo 

od stanu zużytej wody albo od osoby. Radna zauważyła, że z prowadzonej dyskusji wynikało, 

że żadna metoda nie jest dobrą metodą, która przynosi 100 % rezultat. Radna przypomniała, 

że z prowadzonej dyskusji wynikało, że metoda naliczania w zależności od zużytej wody nie 

jest dobrą metodą. Radna poinformowała, że z informacji podawanych w mediach wynika, że 

w Radzyminie w/w metoda została zastosowana i zamieniona z metody naliczania od osoby 

na naliczanie opłaty w zależności od stanu zużytej wody. Radna przestawiła również jak 

został rozwiązany sposób ustalania opłaty w gospodarstwach domowych gdzie nie ma 

zamontowanych wodomierzy. Radna wyjaśniła, że w/w opłata naliczana jest w tych 

gospodarstwach ryczałtowo. Radna wyraziła zdanie, że właściwym działaniem w/s ustalania 

metod naliczania opłaty za gospodarowanie odpadami byłoby zaciągnięcie opinii od 
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mieszkańców miasta. Radna uzasadniała swoją powyższą wypowiedź tym, że społeczeństwo 

samo określi jaką metodę by chciało.  

Radny p. Jacek Wilczyński odnosząc się do tematu dyskusji wyraził zdanie, że 

właściwym działaniem byłoby podnoszenie stawek opłat co roku według inflacji.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że na chwilę obecną jest 

taki a nie inny problem ale wiele zależy jeszcze od tego co pokaże przeprowadzone 

postępowanie przetargowe. Z-ca Burmistrza Miasta zauważył, że może okazać się, że 

wprowadzona podwyżka cen jest nadal niewystarczająca.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska wyraziła opinie, że przy wprowadzonej podwyżce cen 

konieczna jest prawidłowa argumentacja. Radna wyraziła zdanie, że ta argumentacja, która 

jest na chwilę obecną jest niewystarczająca.  

Radny p. Jacek Wilczyński zwrócił uwagę, że jeżeli wejdzie w życie obowiązek 

monitoringu to środki, o których mowa z całą pewnością okażą się niewystarczające. Radny 

zauważył, że zamontowanie kamer monitoringu, o którym mowa są to ogromne nakłady 

finansowe dla ZGK Sp. z o.o. 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski w związku z wyczerpaniem tematu 

dyskusji poddał pod głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały w/s określenia metody 

ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalania stawki opłaty. 

Projekt uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalania stawki opłaty. 

Komisja w głosowaniu 3  głosami „za”, 0 głosów  „przeciw”,  2 głosami „wstrzymującymi  

się” przy czym 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedstawionym kształcie. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości komunalnej oznaczonej numerem działki 5032/2 o pow. 292 m
2
.  

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski w związku z brakiem głosów w temacie 

omawianego projekt uchwały poddał pod głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

komunalnej oznaczonej numerem działki 5032/2 o pow. 292 m
2
. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości komunalnej oznaczonej numerem działki 5032/2 o pow. 292 m
2
. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 
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AD. 3 

Sprawy różne  

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Edward Zalewski 

 

 

 

 

Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady 

 

 

 

 


